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Tilat sopivat pyörätuolia 

käyttävälle henkilölle  

 

Elokuvateatterit 

Museot 

Teatterit 

Musiikki 
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OPPAAN ESITTELY 
 
Tästä oppaasta löydät tietoa 

selkokielellä Helsingin, Espoon ja 

Vantaan kulttuuripalveluista.  

 

Oppaassa esitellään 

taidenäyttelyitä, museoita, 

elokuvateattereita, teattereita ja 

musiikkitapahtumia. 

 

Oppaan lopussa on ohje 

reittioppaan käyttöön. Reittiopas 

voi auttaa sinua löytämään reitin 

erilaisiin kulttuuripalvelukohteisiin.  

 

 

Ohjeita oppaan käyttämiseen: 

 

Sinisellä tekstillä on kirjoitettu 

ajankohdat, kun kohteeseen on 

ilmainen sisäänpääsy.  

 

Internet-osoitteet ovat oppaassa 

sinisellä ja alleviivattuina. 

 

Alennuslippu = Eläkeläiset, 

opiskelijat, lapset ja muut 

vastaavat ryhmät saavat 

alennuksen lipun hintaan.  

 

Varaudu todistamaan, että kuulut 

alennusryhmään esimerkiksi 

opiskelijakortilla.   

Symbolit: 

 

=  

 

 

 =  
 

 

= 

   

 

=  

 
 

 

   

 = 

 
 

= 

 

 

 

 =    

 

 

 

=  

 

 

 

= 

 

Internet-osoite 

Avustaja pääsee ilmaiseksi 

Avustaja pääsee ilmaiseksi 
pyörätuolia käyttävän 
henkilön kanssa 

Taidenäyttelyt / 
Taidemuseot 

1 

2 

3 

4 

Symbolit: Kuvat 1, 5, 7, 8, 9 lähde: Microsoft Office http://office.microsoft.com/fi-fi/images/  
Kuvat 2, 3, 4, 6 lähde: Sclera-piktogrammit: www.sclera.be 

http://office.microsoft.com/fi-fi/images/
http://www.sclera.be/
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HELSINKI 
 

 

Taidenäyttelyt – 
Taidemuseot 
 

 

 

Kiasma  

Nykytaiteen museo. 

 

http://www.kiasma.fi/ 

 

Osoite: Mannerheiminaukio 2,  

00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 1733 6501 

Aukioloajat: Tiistai klo 10–17, 

keskiviikko-perjantai klo 10–20.30 

lauantai ja sunnuntai klo 10–18. 

Liput: Normaali 8 € / Alennus 6 € 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi. 

 

Kuukauden ensimmäisenä 

keskiviikkona ilmainen sisäänpääsy  

klo 17–20. 

  

 

 

 

 

 

 

Ateneum  

Ateneumin Taidemuseolla on 

maamme laajimmat 

taidekokoelmat. 

 

http://www.ateneum.fi/ 

 

Osoite:  

Kaivokatu 2, 00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 1733 6401 

Aukioloajat:  

Tiistai ja perjantai klo 10–18, 

keskiviikko ja torstai klo 10–20, 

lauantai ja sunnuntai klo 11–17 

Liput: Normaali 9 € / Alennus 7 € 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi. 

 

 

 

 

 

Tennispalatsi 

Taidemuseossa on vaihtelevia 

taidenäyttelyitä. 

 
http://www.hel.fi/hki/taimu

/fi/Tennispalatsi 

 

Osoite:  

Salomonkatu 15, 00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 310 87001 

Aukioloajat:  

Tiistai–sunnuntai klo 11–19 

Liput: Normaali 8 € / Alennus 6 € 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi. 

http://www.kiasma.fi/
http://www.ateneum.fi/
http://www.hel.fi/hki/taimu/fi/Tennispalatsi
http://www.hel.fi/hki/taimu/fi/Tennispalatsi
http://kartta.hel.fi/LinkStore/LinkStore.asp?LinkId=hel&Street=Salomonkatu&StreetNr=15&Map=BigMap
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Perjantaisin ilmainen sisäänpääsy 

klo 11–16. 

 

 

 

 

 

Sinebrychoffin taidemuseo  

Taidemuseo on erikoistunut 

vanhaan ulkomaiseen taiteeseen. 

 

http://www.sinebrychoffinta

idemuseo.fi/ 

 

Osoite:  

Bulevardi 40, 00120 Helsinki 

Puhelin: (09) 173 361 

Aukioloajat: Tiistai klo 10–18, 

keskiviikko klo 10–20,  

torstai klo 10–20,  

perjantai klo 10–18,  

lauantai klo 11–17,  

sunnuntai klo 11–17 

Liput: Normaali 8 € tai 6 € / 

Alennus 5 € tai 4 €  

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi.  

 

Ilmainen sisäänpääsy joka 

kuukauden ensimmäinen 

keskiviikko klo 17–20. 

 

 

 

 

Taidehalli 

Taidehallissa on esillä nykytaidetta, 

muotoilua ja arkkitehtuuria.  

 
http://www.taidehalli.fi/ 

 

Osoite: Nervanderinkatu 3,  

00100 Helsinki  

Puhelin: (09) 454 2060 

Aukioloajat: Tiistai, torstai, 

perjantai klo 11–18,  

keskiviikko klo 11–20,  

lauantai–sunnuntai klo 11–17 

Liput: Normaali 8 € / Alennus 5,5 € 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Piirustus: Keskuspuiston ammattiopisto, 

2010 

http://www.sinebrychoffintaidemuseo.fi/
http://www.sinebrychoffintaidemuseo.fi/
http://www.taidehalli.fi/
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Museot 

  

 

 

Suomen kansallismuseo 

Museo esittelee suomalaisten 

vaiheita esihistoriasta nykyaikaan. 

 
http://www.nba.fi/fi/skm 

 

Osoite: Mannerheimintie 34, 

00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 40 501 

Aukioloajat: Tiistai klo 11–20, 

keskiviikko–sunnuntai klo 11–18,  

Liput: Normaali 7 € / Alennus 5 € 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi. 

Lipunmyynti:  

Puhelin (09) 4050 9544  

(Museon aukioloaikoina) 

 

Kaikille ilmainen sisäänpääsy 

tiistaisin klo 17.30–20.00.  

 

 
 

 

 

 

 

Kulttuurien museo  

Museo esittelee maailman 

kulttuureita kaikilta mantereilta. 

 

http://www.nba.fi/fi/kumu 

 

 

Osoite: Eteläinen Rautatiekatu 8, 

00100 Helsinki  

(Tennispalatsi 2. krs.) 

Puhelin: (09) 40 501 

Aukioloajat: Tiistai klo 11–20, 

keskiviikko–sunnuntai klo 11–18 

Liput: Normaali 6 € / Alennus 4 € 

Alle 18–vuotiaat ilmaiseksi. 

Lipunmyynti: (09) 4050 9806 

 

Kaikille ilmainen sisäänpääsy 

tiistaisin klo 17–20. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.nba.fi/fi/skm
http://www.nba.fi/fi/kumu
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Tekniikan museo 

Helsingin Vanhassakaupungissa 

sijaitseva Tekniikan museo on 

tekniikan alan erikoismuseo. 

 
http://www.tekniikanmuseo

.fi 

 

Osoite: Viikintie 1, 00560 Helsinki 

Puhelin: (09) 7288 440 

Aukioloajat:  

Tiistai–perjantai klo 9–17,  

lauantai–sunnuntai klo 12–16 

(1.9.2010–5.6.2011) 

Liput: Aikuiset 6 € / lapset 1 € / 

opiskelijat 2 € / eläkeläiset 5 €  

 

 

 

 

 

Hakasalmen huvila 

Huvilassa on vaihtelevia 

taidenäyttelyitä. 

 

http://www.hel.fi/wps/portal/Kaup

unginmuseo/Artikkeli?WCM_GLOBA

L_CONTEXT=/museo/fi/Museot+ja

+n_yttelyt/Hakasalmen+huvila 

 

Osoite: Mannerheimintie 13 d, 

00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 3107 8519 

 

 

Aukioloajat:  

Keskiviikko–sunnuntai klo 11–17, 

torstai klo 11–19 

 

Ilmainen sisäänpääsy.  

 

 

 

 

 

 

Sotamuseo 

Sotahistoriaan liittyvää esineistöä 

1600-luvulta alkaen. 

 
http://www.museot.fi/mu

seohaku/index.php?muse

o_id=21125 

 

Osoite:  

Liisankatu 1, 00170 Helsinki 

Puhelin: 0299 530 259 

Aukioloajat:  

Tiistai–torstai klo 11–17,  

perjantai–sunnuntai klo 11–16 

Liput: Normaali 4 € / Alennus 2 €  

 

Inva-hissin käyttötarpeesta on 

hyvä ilmoittaa etukäteen  

puhelimitse. 

 

 
 

http://www.tekniikanmuseo.fi/
http://www.tekniikanmuseo.fi/
http://www.hel.fi/wps/portal/Kaupunginmuseo/Artikkeli?WCM_GLOBAL_CONTEXT=/museo/fi/Museot+ja+n_yttelyt/Hakasalmen+huvila
http://www.hel.fi/wps/portal/Kaupunginmuseo/Artikkeli?WCM_GLOBAL_CONTEXT=/museo/fi/Museot+ja+n_yttelyt/Hakasalmen+huvila
http://www.hel.fi/wps/portal/Kaupunginmuseo/Artikkeli?WCM_GLOBAL_CONTEXT=/museo/fi/Museot+ja+n_yttelyt/Hakasalmen+huvila
http://www.hel.fi/wps/portal/Kaupunginmuseo/Artikkeli?WCM_GLOBAL_CONTEXT=/museo/fi/Museot+ja+n_yttelyt/Hakasalmen+huvila
http://www.museot.fi/museohaku/index.php?museo_id=21125
http://www.museot.fi/museohaku/index.php?museo_id=21125
http://www.museot.fi/museohaku/index.php?museo_id=21125
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Suomen urheilumuseo 

Urheilumuseossa esitellään 

suomalaisen urheilun historiaa 

kilpaurheilusta harrasteliikuntaan. 

 

http://www.urheilumuseo.fi 

 

 

Osoite: Paavo Nurmen tie 1, 

Olympiastadion, 00250 Helsinki 

Puhelin: (09) 434 2250 

Aukioloajat:  

Maanantai–perjantai klo 11–17, 

lauantai–sunnuntai klo 12–16 

Liput: Normaali 5 € / Alennus 3 €, 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi.  

 

 
 

 

Luonnontieteellinen 

keskusmuseo  

Luonnontieteellisen keskusmuseon 

näyttelytiloihin kuuluu muun 

muassa Luonnontieteellinen museo 

ja kaksi kasvitieteellistä puutarhaa. 

    
http://www.luomus.fi/ 

 

 

 

 

Luonnontieteellinen museo 

Museossa on sekä pysyviä että 

vaihtuvia näyttelyitä 

monimuotoisesta luonnosta.  

Osoite:  

Pohjoinen Rautatiekatu 13,  

00014 Helsinki 

Puhelin: (09) 1911 

Aukioloajat: Tiistai, keskiviikko ja 

perjantai klo 9–16,  

torstai klo 9–18,  

lauantai ja sunnuntai klo 10–16  

Liput: Normaali 6 € / Alennus 3 € 

 

Torstaisin klo 16–18 ilmainen 

sisäänpääsy.  

 

 

Kasvitieteellinen puutarha 

Kasvitieteellinen puutarha tarjoaa 

elämyksiä luonnonystäville ympäri 

vuoden. 

 

Osoite:  

Unioninkatu 44, 00100 Helsinki 

Aukioloajat: Kasvihuoneet: 

Tiistai, keskiviikko ja perjantai  

klo 9–16,  

torstai klo 9–18,  

lauantai ja sunnuntai klo 10–16 

Ulkopuutarha:  

Maanantai–sunnuntai klo 9–20 

Liput: Kasvihuoneet: Normaali 6 €  

/ Alennus 3 €  

 

http://www.urheilumuseo.fi/
http://www.luomus.fi/
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Torstaisin klo 16–18 ilmainen 

sisäänpääsy. 

 

Ulkopuutarha: Ilmainen 

sisäänpääsy. 

 

 

 

 

 

Suomenlinna-museo 

Museo kertoo saarilinnoituksen 

monivaiheisesta historiasta. 

 

http://www.nba.fi/fi/suome

nlinna_museo 

 

Osoite:  

Suomenlinna C 74, 00190 Helsinki 

Puhelin: (09) 4050 9691 

Aukioloajat: 

2.1.–30.4. maanantai–sunnuntai  

klo 10.30–16.30 

2.5.–30.9. maanantai–sunnuntai  

klo 10–18 

1.10.–31.12. maanantai–sunnuntai 

klo 10.30–16.30 

Liput: 5 € / 4 € 

Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi. 

 

 
 

 

Helsingin kulttuurikeskus  

Helsingin kulttuurikeskukseen 

kuuluu Annantalo, Kanneltalo, 

Malmitalo, Vuotalo, Espan lava, 

Caisa, Savoy-teatteri ja Stoa.  

 

Löydät tarkemmat tiedot eri 

toimipaikkojen ohjelmista 

kulttuurikeskuksen internetsivuilta. 

   

http://www.hel.fi/hki/Kulke

/fi/Etusivu 

 

 

 

 

 

Lippuvaraukset: 

Kulttuuriasiainkeskuksen 

puhelinpalvelusta  

maanantai–perjantai klo 12–18 

puh. (09) 310 12000. 

 

 

Annantalo 

Annantalossa annetaan 

taideopetusta, pidetään näyttelyitä 

ja järjestetään tanssi- ja 

teatteriesityksiä. 

 

Osoite:  

Topeliuksenkatu 16, 00250 Helsinki 

(kevään 2011 loppuun asti). 

Puhelin: (09) 310 37185 

 

http://www.nba.fi/fi/suomenlinna_museo
http://www.nba.fi/fi/suomenlinna_museo
http://www.hel.fi/hki/Kulke/fi/Etusivu
http://www.hel.fi/hki/Kulke/fi/Etusivu
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Aukioloajat:  

Maanantai–perjantai klo 9–20, 

lauantai klo 11–17,  

sunnuntaisin avoinna tapahtumien 

aikana. 

(Muuten sunnuntaisin suljettu.) 

 

 

Kanneltalossa, Malmitalossa ja 

Vuotalossa ohjelma on kaiken 

ikäisille suunnattua.  

Ohjelmaan kuuluu muun muassa 

musiikkia, teatteria, konsertteja ja 

elokuvia.  

 

 

Kanneltalo  

 

Osoite: Klaneettitie 5,  

00420 Helsinki  

Puhelin: (09) 3103 2416 

Aukioloajat:  

Maanantai–torstai klo 9–20, 

perjantai klo 9–18,  

lauantai–sunnuntai avoinna vain 

tapahtumien aikana.  

Lipunmyynti: Avoinna  

maanantai–perjantai klo 14–18, 

sekä tuntia ennen esitystä.    

 

Jos saavut pyörätuolilla katsomaan 

esitystä Kanneltaloon, ota 

etukäteen yhteyttä puhelimitse. 

 

 

Malmitalo  

 

Osoite:  

Ala-Malmin tori 1, 00700 Helsinki.  

Puhelin: (09) 310 80831 

Aukioloajat:  

Maanantai–perjantai klo 9–20, 

lauantai klo 10–16. 

Lipunmyynti: Avoinna 

maanantai–perjantai  

klo 12–14 ja 14.30–18, sekä tuntia 

ennen esitystä. 

 

 

Vuotalo  

 

Osoite:  

Mosaiikkitori 2, 00980 Helsinki 

Puhelin: (09) 310 85983 

Aukioloajat:  

Maanantai–torstai klo 10–20, 

perjantai klo 10–18,  

lauantai klo 10–16 ja tapahtumien 

mukaan.  

Lipunmyynti: Avoinna  

tiistai–perjantai klo 12–14 ja 

14.30–18, sekä tuntia ennen 

esityksiä. 

 

Jos saavut pyörätuolilla katsomaan 

esitystä Vuotaloon, ota etukäteen 

yhteyttä puhelimitse. 

  

 



10 
 
Espan lava 

Espan lavalla on tapahtumia 

vapusta elokuun loppuun. 

Ohjelmat ovat ilmaisia. 

Ohjelmistoon kuuluu muun muassa 

musiikki- ja teatteriesityksiä.  

 

Espan lava sijaitsee keskellä 

Helsinkiä, Esplanadipuistossa, 

ravintola Kappelin edustalla.  

 

Puhelin: (09) 310 36566 

 

 

Kansainvälinen 

kulttuurikeskus Caisa   

Caisa järjestää muun muassa 

konsertteja, ruokafestivaaleja, 

näyttelyitä, kursseja ja kerhoja.  

 

Osoite: Mikonkatu 17 C / 

Vuorikatu 14, 00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 310 37500 

Aukioloajat:  

Maanantai–perjantai klo 9–18,  

viikonloppuisin tapahtumien 

mukaan.  
 

 

Savoy-teatteri  

Ohjelmaan kuuluu muun muassa 

musiikkikonsertteja ja 

teatteriesityksiä.  

 

Osoite:  

Kasarmikatu 46–48, 00130 Helsinki 

Aukioloajat: Avoinna esitysten 

aikana. Esityksiä on vaihtelevina 

aikoina. 

Lipunmyynti: Maanantai–

perjantai klo 12–14.30 ja 15–18 

sekä tuntia ennen esityksiä. 

 

 

Stoa 

Stoan ohjelmistossa on kotimaista 

ja kansainvälistä nykytanssia ja 

sirkusta, teatteria, musiikkia, lasten 

esityksiä sekä näyttelyitä. 

 

Osoite:  

Turunlinnantie 1, 00900 Helsinki 

Puhelin: (09) 310 88405 

Aukioloajat:  

Maanantai-torstai klo 9–20, 

perjantai klo 9–18,  

lauantai–sunnuntai klo 10–16  

sekä tapahtumien mukaan.  

Kesällä Stoa on perjantaisin 

avoinna klo 9–16 ja sunnuntaisin 

suljettu. 

Lipunmyynti: Stoan esityksiin 

maanantai klo 9–16,  

tiistai–perjantai klo 13–14.30 ja 

15–18, sekä tuntia ennen esityksiä. 

 

Jos saavut pyörätuolilla katsomaan 

esitystä Stoaan, ota etukäteen 

yhteyttä puhelimitse.  
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Elokuvateatterit 

 

 

 

Finnkinon elokuvateatterit 

Finnkinon elokuvateattereita ovat 

Tennispalatsi ja Kinopalatsi. 

Finnkinolla on monipuolinen 

elokuvatarjonta.  

Elokuvia esitetään myös 3D:nä. 

 

http://www.finnkino.fi/ 

 

 

Tennispalatsi 

 

Osoite:  

Salomonkatu 15, 00100 Helsinki 

Puhelin: 0600 007 007  

(1,40 €/puh. + pvm)  

Aukioloajat:  

Maanantai–sunnuntai klo 10  

Liput: 6,80–13,50 € 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kinopalatsi 

 

Osoite:  

Kaisaniemenkatu 2, 00100 Helsinki 

Puhelin: 0600 007 007  

(1,40 €/puh. + pvm)  

Aukioloajat:  

Maanantai–sunnuntai klo 11  

Liput: 6,80–13,50 €  

 

Elokuvalippujen myynti loppuu 

viimeisen esityksen alkaessa. 

 

 

 

 

 

 Petra 2010, 
Keskuspuiston ammattiopisto 

http://www.finnkino.fi/
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Rakkautta & Anarkiaa 

elokuvafestivaali 

Festivaali järjestetään joka vuosi 

Helsingissä.  

 

 http://www.hiff.fi/ 

 

 

Elokuvia esitetään seitsemässä eri 

paikassa: Bio Rex, Maxim, 

Kinopalatsi, Andorra, Dubrovnik, 

Kino Engel ja Kino Tulio.  

 

Rakkautta & Anarkiaa järjestetään 

seuraavan kerran 15.–25.9.2011. 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Teatterit 
 

 

Helsingin 

Kaupunginteatteri 

Kaupunginteatterissa esitetään 

kotimaista ja ulkomaista teatteria. 

Ohjelmistoon kuuluu sekä 

klassikoita että uutuuksia.  

 
http://www.hkt.fi/ 

 

Osoite:  

Ensi linja 2, 00530 Helsinki 

Puhelin: (09) 39 401 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

esityksen mukaan.  

 

Mainitse lippuja varatessasi 

liikuntarajoitteesta / pyörätuolista. 

Lipunmyyjät informoivat 

henkilökuntaa,  

joka avustaa tarvittaessa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.hiff.fi/
http://www.hkt.fi/
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Suomen kansallisteatteri 

Kansallisteatterilla on viisi 

näyttämöä, joissa on laaja 

valikoima erilaisia teatteriesityksiä.  

 

http://www.kansallisteatte

ri.fi 

 

Osoite: Läntinen Teatterikuja 1, 

00100 Helsinki  

Puhelin: 010 733 11 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat. 

Avustaja / ryhmänvetäjä 7 € 

Lipunmyynti: 010 7331 331 

 

Koska pyörätuolipaikkoja on 

rajallisesti, liput pitää varata 

soittamalla Kansallisteatterin 

Lipunmyyntiin. 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KOM-teatteri 

KOM-teatterissa esitetään 

pääasiassa kotimaista draamaa. 

Musiikki kuuluu olennaisesti 

esityksiin.   

 

http://www.kom-

teatteri.fi/ 

 

Osoite:  

Kapteeninkatu 26, 00140 Helsinki  

Aukioloajat:  

Maanantai klo 11–18,  

tiistai–perjantai klo 11–16 

Lipunmyynti:  

KOM-teatteri: (09) 6841 841 

Lippupalvelu: 0600 10 800  

(1,83 € / min+pvm) 

http://www.lippupalvelu.fi 

 

Jos liikut pyörätuolilla,  

tee lippuvarauksesi suoraan  

KOM-teatterista.  

 

Pyörätuolisisäänkäynti teatterisaliin 

sisäpihan kautta. 

 

 

 

 

 

 

 

 Elisa, 2010 
Keskuspuiston ammattiopisto 

http://www.kansallisteatteri.fi/
http://www.kansallisteatteri.fi/
http://www.kom-teatteri.fi/
http://www.kom-teatteri.fi/
http://www.lippupalvelu.fi/
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Ryhmäteatteri 

Ryhmäteatteri on Suomen vanhin 

vapaa teatteriryhmä. Sillä on 

käytössä kolme erillistä näyttämöä. 

 
http://www.ryhmateatteri.fi/ 

 

Osoitteet:  

Pengerkadun näyttämö: 

Pengerkatu 11, 00530 Helsinki 

 

Helsinginkadun näyttämö: 

Helsinginkatu 25, 00510 Helsinki 

 

Hyvän Omantunnon Linnake, 

Suomenlinna, Helsinki 

 

Puhelin: (09) 718 622 

Lipunmyynti:  

Helsinginkatu 25, 00510 Helsinki 

Puh. (09) 718 622 (klo 11–17) 

 

Lippupalvelu: 

http://www.lippupalvelu.fi 

Puh. 0600 10 800  

(1,83 € / min+pvm). 

 

Mainitse lippuja varatessasi 

liikuntarajoitteesta / pyörätuolista. 

Lipunmyyjät informoivat 

henkilökuntaa,  

joka avustaa tarvittaessa. 

 

 

Linnanmäen Peacock- 

teatteri 

Linnanmäen yhteydessä toimiva 

teatteri.   

 

http://www.peacockteatteri

.fi 

 

Osoite:  
Tivolikuja 1, 00510 Helsinki 

Puhelin: (09) 682 9620 

Aukioloajat: Katso internetsivuilta 

kalenteri, josta löydät esityspäivät. 

Näytökset alkavat useimmiten  

klo 19 (kevät 2010). 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat. 

Lipunmyynti: 

http://www.lippupalvelu.fi/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.ryhmateatteri.fi/
http://www.lippupalvelu.fi/
https://mail.metropolia.fi/owa/redir.aspx?C=458f35666eb54f33b19d5dcf11ee0c90&URL=http%3a%2f%2fwww.peacockteatteri.fi%2fwww%2findex.php
https://mail.metropolia.fi/owa/redir.aspx?C=458f35666eb54f33b19d5dcf11ee0c90&URL=http%3a%2f%2fwww.peacockteatteri.fi%2fwww%2findex.php
https://mail.metropolia.fi/owa/redir.aspx?C=458f35666eb54f33b19d5dcf11ee0c90&URL=http%3a%2f%2fwww.lippupalvelu.fi%2f
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Musiikki  

 

 

 

 

Suomen Kansallisooppera 

Oopperoiden ja balettien lisäksi 

ohjelmistossa on konsertteja, 

taiteilijatapaamisia, tapahtumia 

sekä esityksiä lapsille ja nuorille.  

 
http://www.ooppera.fi/ 

 

 

Osoite:  

Helsinginkatu 58, 00251 Helsinki  

Puhelin: (09) 4030 21 

Lipunmyynti:  

Puh. (09) 4030 2211.  

 

Internetsivuilta löytyy ohjelmisto, 

jonka kautta pääsee 

lipunmyyntisivuille.  

 

Jos liikut pyörätuolilla, mainitse 

siitä lipunvarauksen yhteydessä 

viimeistään viikkoa ennen esitystä. 

 

 

 

 

 

Finlandia-talo 

Finlandia-talo tarjoaa 

viihdetilaisuuksia ja konsertteja.  

 
http://www.finlandiatalo.fi 

 

 

Osoite: Mannerheimintie 13 e, 

00100 Helsinki 

Puhelin: (09) 4024 211  

Aukioloajat: Maanantai–perjantai 

klo 7.30–17.00 

Lipunmyynti:  

Internetsivuilta löytyy ohjelmisto, 

jonka kautta pääsee 

lipunmyyntisivuille. 

 

Finlandia-talossa joihinkin 

tapahtumiin avustaja voi päästä 

ilmaiseksi. Varmista asia ohjelman 

järjestäjältä etukäteen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.ooppera.fi/
http://www.finlandiatalo.fi/
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Kulttuuritalo 

Talossa järjestetään juhlia, 

kokouksia, konsertteja, gaaloja  

ja erilaisia ammattitapahtumia. 

 

http://www.kulttuuritalo.fi/ 

 

 

Osoite:  

Sturenkatu 4, 00510 Helsinki 

Puhelin: (09) 774 0270 

Aukioloajat: Ovet avataan 

yleensä yksi tunti ennen ohjelman 

alkamista 

Lipunmyynti: Internetsivuilta 

löytyy ohjelmisto, jonka kautta 

pääsee lipunmyyntisivuille. 

 

Joihinkin tapahtumiin avustaja voi 

päästä ilmaiseksi. Varmista asia 

ohjelman järjestäjältä etukäteen. 

 

 

 

Tavastia-klubi 

Tavastia järjestää 

musiikkikonsertteja.  

Tavastialla esiintyy kotimaisia ja 

ulkomaisia artisteja.  

 

http://www.tavastia.fi/ 

 

Osoite: Urho Kekkosen katu 4–6, 

00100 Helsinki  

Puhelin: (09) 774 67 420 

Aukioloajat:  

Sunnuntai–torstai klo 20–01,  

perjantai–lauantai klo 20–04  

(Perjantai–lauantai ikäraja 18 

vuotta) 

Lipunmyynti: Internetsivuilta 

löytyy ohjelmisto, jonka kautta 

pääsee lipunmyyntisivuille.  

 

Tavastia-klubin joihinkin 

tapahtumiin avustaja voi päästä 

ilmaiseksi. Varmista asia ohjelman 

järjestäjältä etukäteen. 

 

 

 

 

 

Gloria kulttuuriareena 

Gloria on Helsingin kaupungin 

nuorisoasiainkeskuksen 

kulttuuriareena. Se tarjoaa nuorille 

muun muassa tanssia, musiikkia, 

kuvataidetta ja teatteria.  

  

http://nk.hel.fi/gloria/ 

 

Osoite: Pieni Roobertinkatu 12, 

00120 Helsinki 

Puhelin: (09) 310 45812 

Lipunmyynti: Internetsivuilta 

löytyy ohjelmisto, jonka kautta 

pääsee lipunmyyntisivuille.  

 

http://www.kulttuuritalo.fi/
http://www.tavastia.fi/
http://nk.hel.fi/gloria/
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Hartwall Areena 

Areenalla järjestetään konsertteja, 

oopperoita, musikaaleja, 

tanssiesityksiä, sekä jääkiekko- ja 

muita urheilutapahtumia. 

 
http://www.hartwall-

areena.com/ 

 

Osoite:  

Areenankuja 1, 00240 Helsinki 

Puhelin: 020 41997 

Aukioloajat: Ovet avataan 

yleensä 1,5 tuntia ennen 

tapahtuman alkua. 

Lipunmyynti:  

Lippupalvelun lipunmyynti 

www.lippupalvelu.fi 

Puh. 0600 10 800  

(1,83 €/min + pvm)  

ja 0600 10020 

(5,99 €/puhelu + pvm) 

 

Lippupisteen lipunmyynti 

www.lippu.fi 

Puh. 0600 900 900  

(1,75 €/min + pvm) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

 

 

 

Petra 2010, 

Keskuspuiston ammattiopisto 

http://www.hartwall-areena.com/
http://www.hartwall-areena.com/
http://www.lippupalvelu.fi/
http://www.lippu.fi/
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Muut 
 

Kirjastot: 

 

Pasila - Pääkirjasto 

 

http://www.lib.hel.fi/pasila 

 

 

Osoite: Rautatieläisenkatu 8, 

00099 Helsinki  

(sisäänkäynti Kellosilta 9) 

Puhelin: (09) 3108 5001 

Aukioloajat:  

Maanantai–torstai klo 9–20,  

perjantai klo 9–18, lauantai 10–16 

 

 

 

 

 

 

Kirjasto 10 - 

Musiikkikirjasto 

 

Osoite: Elielinaukio 2 G,  

00100 Helsinki 

Aukioloajat:  

Maanantai–torstai klo 10–22, 

perjantai klo 10–18,  

lauantai–sunnuntai klo 12–18 

 

 

 

Muut Helsingin kaupunginkirjastot 

löydät näiltä internetsivuilta: 

 
http://www.lib.hel.fi/fi-

FI/kirjastot/ 

 

 

 

Kurssi- ja kerhotoiminta 
Helsingin Kehitysvammatuki 57 ry 

on koonnut kehitysvammaisille 

suunnatun harrastustoiminta-

esitteen. Siinä on tietoja erilaisista 

vapaa-ajan toiminnoista.  

 

Toiminta on suunnattu nuorille ja 

aikuisille kehitysvammaisille.  

 

Toimintaa järjestävät muun muassa 

Helsingin Kehitysvammatuki 57, 

liikuntavirasto, työväenopisto, 

seurakunnat ja urheiluseurat.  

 

Tästä linkistä pääset tutustumaan 

harrastustoimintaesitteeseen:  

 

http://www.kvtuki57.fi/images/kvim

g/kerhot%20ja%20kurssit2010-

2011.pdf 

 

 

 

 

 

http://www.lib.hel.fi/pasila
http://www.lib.hel.fi/fi-FI/kirjastot/
http://www.lib.hel.fi/fi-FI/kirjastot/
http://www.kvtuki57.fi/images/kvimg/kerhot%20ja%20kurssit2010-2011.pdf
http://www.kvtuki57.fi/images/kvimg/kerhot%20ja%20kurssit2010-2011.pdf
http://www.kvtuki57.fi/images/kvimg/kerhot%20ja%20kurssit2010-2011.pdf
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ESPOO 
 

 

 

Taidenäyttelyt 
– Taidemuseot 
 

 

 

 

 

Näyttelykeskus WeeGee 

WeeGee sijaitsee Espoon 

Tapiolassa. Näyttelykeskuksesta 

löytyy viisi eri museota:  

EMMA, KAMU, Helinä Rautavaaran 

museo, Suomen lelumuseo 

Hevosenkenkä ja kellomuseo. 

Weegeessä on myös 

nykytaidegalleria.  

 

Kaikki museot sijaitsevat samassa 

osoitteessa. Museoihin ei saa 

yksittäislippuja, vaan lipulla pääsee 

kaikkiin WeeGeen tarjoamiin 

kulttuuripalveluihin. 

 
http://www.weegee.fi/ 

 

 

 

 

Osoite:  

Ahertajantie 5, 02100 Espoo 

Puhelin: (09) 816 31818 

Aukioloajat: Tiistai klo 11–18, 

keskiviikko ja torstai klo 11–20, 

perjantai–sunnuntai klo 11–18 

Liput: WeeGee-lipulla pääsee 

WeeGeen viiteen eri museoon. 

Normaali 10 € / Alennus 8 €.  

 

Ilmainen sisäänpääsy 

keskiviikkoisin ja torstaisin  

klo 18–20. 

 

 
 

 

 

EMMA – modernin taiteen 

museo 

EMMAssa esitellään taidekokoelmia 

ja järjestetään vaihtuvia 

nykytaiteen sekä 1900-luvun 

taiteen näyttelyitä kotimaasta  

ja ulkomailta.  

 

Lisäksi EMMAn museo-opetus 

tarjoaa opastuspalveluja, 

opetusmateriaalia, toimintaa  

ja muuta oheisohjelmaa. 

 

http://www.weegee.fi/
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KAMU - Espoon 

kaupunginmuseo  

KAMUssa esitellään Espoon 

historiaa.  

Museo järjestää työpajoja, 

työnäytöksiä, luentoja ja 

teemaopastuksia. 

                   
http://www.espoonkaupun

ginmuseo.fi/ 

 

 

 

 

Helinä Rautavaaran museo 

Helinä Rautavaaran museossa on 

pysyvä näyttely, jossa esitellään 

muun muassa eri kulttuurien 

tekemää taidetta.  

 

Perusnäyttelyn lisäksi museossa on 

joka vuosi 2–3 vaihtuvaa näyttelyä. 

Näyttelyiden lisäksi museossa 

järjestetään tapahtumia, esityksiä 

ja työpajoja.  

 

http://helinamuseo.fi/ 

 

 

 

 

 

 

 

Suomen lelumuseo 

Hevosenkenkä 

Suomen Lelumuseo 

Hevosenkengässä esitellään leluja 

ja leikkejä 1900-luvun alusta 

lähtien.  

 
http://www.leikkilinna.fi/ 

 

 

 

 

Kellomuseo  

Kellomuseossa esitellään ajan 

mittaamisen historiaa ja 

monenlaisia kelloja.  

Kellomuseossa on myös vaihtuvia 

näyttelyitä. 

 
http://www.kellomuseo.fi/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.espoonkaupunginmuseo.fi/
http://www.espoonkaupunginmuseo.fi/
http://helinamuseo.fi/
http://www.leikkilinna.fi/
http://www.kellomuseo.fi/
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Elokuvateatterit 
 

 

 

 

Finnkino – Omena 

Sijaitsee Ison Omenan 

kauppakeskuksessa Espoossa. 

Finnkinolla on monipuolinen 

elokuvatarjonta.  

Elokuvia esitetään myös 3D:nä.  

 

http://finnkino.fi/ 

 

Osoite:  

Piispansilta 11, 02230 Espoo  

Aukioloajat: Lippukassa avataan 

arkisin klo 14  

ja lauantai–sunnuntai klo 12. 

Liput: 6,80–12,50 €  

Lipunmyynti: 0600 007 007 

(1,40 €/puh. + pvm),  

maanantai–torstai klo 12–18,  

perjantai–sunnuntai klo 10–18 

 

Elokuvalippujen myynti loppuu 

viimeisen esityksen alkaessa. 

 

 

 

 

 

Bio Rex Sello 

Kauppakeskus Sellon yhteydessä 

oleva elokuvateatteri, jossa on 

monipuolinen elokuvatarjonta. 

Elokuvia esitetään myös 3D:nä.  

 
http://www.biorex.fi/ 

 

Osoite: Ratsukatu 3, 02600 Espoo 

Aukioloajat: Lippukassat 

aukeavat tuntia ennen päivän 

ensimmäistä elokuvanäytöstä. 

Liput: 10–12,50 € 

Lipunmyynti: 0600 555 500 

(0,98 € / puhelu + pvm) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://finnkino.fi/
http://www.biorex.fi/
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Kino Tapiola 

Kino Tapiola on pienempi 

elokuvateatteri, jossa esitetään 

myös 3D- elokuvia. 

  

http://www.kinotapiola.fi/

elokuvateatteri 

 

Osoite: Mäntyviita 2, 02110 Espoo 

Aukioloajat: Keskiviikko, 

perjantai, lauantai ja sunnuntai. 

Teatteri avataan puoli tuntia ennen 

ensimmäistä näytöstä. 

Liput: 8,50 € 

Lipunmyynti: 0400 885 779 

 

Ei inva-WC:tä 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Espoo Ciné – 

elokuvafestivaalit 

Espoo Ciné- elokuvafestivaalit 

järjestetään joka vuosi. 

 
http://www.espoocine.fi/fi

/2010/index 

 

Elokuvia esitetään Kino Tapiolassa, 

Espoon kulttuurikeskuksessa  

ja Bio Rex Sellossa. 

 

Espoo Ciné järjestetään seuraavan 

kerran 19.–28. elokuuta 2011. 

  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Piirustus: Keskuspuiston ammattiopisto 2010. 

http://www.kinotapiola.fi/elokuvateatteri
http://www.kinotapiola.fi/elokuvateatteri
http://www.espoocine.fi/fi/2010/index
http://www.espoocine.fi/fi/2010/index
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Teatterit  

 
 

Espoon kaupunginteatteri 

Espoon ainoa aikuisille suunnattu 

teatteri. Ohjelmistossa on oman 

tuotannon lisäksi kotimaisia ja 

ulkomaisia vierailuesityksiä. 

 
http://www.espoonteatteri.fi 

 

 

Osoite:  

Revontulentie 8, 02070 Espoo 

Puhelin: (09) 439 3550 

Aukioloajat: Vaihtelevat. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat  

Lipunmyynti: (09) 439 3388 

(Maanantai–perjantai klo 11–17) 

 

Lippupiste 0600 900900  

(1,75 €/min+pvm)  

http://www.lippu.fi/  

 

 
 

 

 

 

 

Teatteri Hevosenkenkä 

Hevosenkengässä on koko 

perheelle suunnattuja 

teatteriesityksiä, nukketeatteria ja 

musiikkiteatteria. 

 

http://www.hevosenkenka

.fi 

 

Osoite:  

Juhannusmäki 2, 02200 Espoo 

Puhelin: (09) 493 1220 

Liput: 8 € 

(arkiaamuisin ohjaajat/ 

opettajat 2 €) 

Lipunmyynti:  

(09) 439 1220 (klo 8–15)  

ja teatterin internetsivuilta. 

 

 

 

 

 

Teatteri Musta Aukko 

Musta aukko on monipuolinen 

harrastajateatteri. Esitykset ovat 

pääosin Matinkylän monitoimitalon 

teatterisalissa. 

 
http://www.teatterimustaau

kko.fi 

 

 

 

http://www.espoonteatteri.fi/
http://www.lippu.fi/
http://www.hevosenkenka.fi/
http://www.hevosenkenka.fi/
http://www.teatterimustaaukko.fi/
http://www.teatterimustaaukko.fi/
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Osoite:  

Matinraitti 17, 02230 Espoo  

Puhelin: 044 963 3863 

Liput: Normaali 12 € / Alennus 8 €  

Liput voi varata tai ostaa teatterin 

internetsivuilta.  

 

 

 

 

 

 

Tanssiteatteri Glims & 

Gloms 

Esityksissä on komediaa, huumoria 

ja tanssia. Esitykset on suunnattu 

kaikenikäisille. 

 

http://www.glimsgloms.com 

 

 

Osoite:  

Nuijalantie 9, 02630 Espoo 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

näytelmien mukaan.  

Lipunmyynti: Internetsivuilta 

löytyy ohjelmisto, jonka kautta 

pääsee lipunmyyntisivuille.  

 

 
 

Musiikki 
 

 

 

 

Espoon kulttuurikeskus 

Esityksiä tarjoavat mm. Tapiola 

Sinfonietta, Espoo Big Band ry, 

Espoon Kaupunginteatteri, Espoon 

musiikkiopisto, Espoon 

musiikkifestivaalit yhdistys ry sekä 

lukuisat eri kulttuuritoimijat. 

 

http://www.espoo.fi/default

.asp?path=1;28;11866;165

68;37615;16973 

 

Osoite:  

Kaupinkalliontie 10 /  

Kulttuuriaukio 2, 02100 Espoo 

Puhelin: (09) 816 5051 

Aukioloajat:  

Maanantai–perjantai klo 8–21,  

lauantai klo 9–18,  

sunnuntai klo 9–15.  

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

esityksen mukaan.  

Lipunmyynti: (09) 816 57234, 

maanantai klo 10–19,  

tiistai klo 12–19, 

keskiviikko–torstai klo 10–19,  

perjantai klo 10–18 tai esityksen 

alkuun asti,  

http://www.glimsgloms.com/index.html
http://www.espoo.fi/default.asp?path=1;28;11866;16568;37615;16973
http://www.espoo.fi/default.asp?path=1;28;11866;16568;37615;16973
http://www.espoo.fi/default.asp?path=1;28;11866;16568;37615;16973


25 
 
lauantai–sunnuntai 2 tuntia ennen 

esitystä. 

 

Lippuja voi myös ostaa internetistä 

osoitteista: www.lippu.fi 

tai www.lippupalvelu.fi. 

 

Espoon kulttuurikeskuksen oman 

tuotannon tilaisuuksiin ja Tapiola 

Sinfonietan esityksiin pyörätuolilla 

liikkuvan avustaja pääsee 

veloituksetta esitykseen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Peppi Ryöppy 2010, 
Keskuspuiston ammattiopisto 

http://www.lippu.fi/
http://www.lippupalvelu.fi/
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VANTAA 

 

Taidenäyttelyt 
– Taidemuseot 

 

 

 

 

 

Vantaan taidemuseo   

Taidemuseo sijaitsee 

Myyrmäkitalossa.  

Siellä on esillä kotimaista ja 

ulkomaista nykytaidetta.  

 
http://www.vantaa.fi/i_alaet

usivu.asp?path=1;218;5899

3;4698 

 

Osoite: Paalutori 3, 00160 Vantaa 

Puhelin: (09) 8393 5570 

Aukioloajat:  

Tiistai–perjantai klo 11–18, 

lauantai klo 10–16,  

Liput: Ilmainen sisäänpääsy 

 

 

 

 

 

 

Vantaan taiteilijaseura 

Vantaan taiteilijaseura on 

vantaalaisten ammattitaiteilijoiden 

yhdistys.  

Taiteilijatalo Gjutarsissa toimii 

galleria, taidelainaamo ja 

vierasateljee.  

Gallerian taidenäyttelyt vaihtuvat 

kolmen viikon välein. 

 

http://www.vantaantaiteilij

aseura.fi/ 

 

Osoite: Vanha Kuninkaalantie 6, 

01300 Vantaa 

Puhelin: (09) 851 185 

Aukioloajat:  

Keskiviikko–perjantai klo 12–18  

ja lauantai–sunnuntai klo 12–17. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;218;58993;4698
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;218;58993;4698
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;218;58993;4698
http://www.vantaantaiteilijaseura.fi/
http://www.vantaantaiteilijaseura.fi/
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Museot 
 

 

 

Vantaan kaupunginmuseo  

Kaupunginmuseo, joka sijaitsee 

Tikkurilassa, esittelee Vantaan 

historiaa. 

 
http://www.vantaa.fi/i_alae

tusivu.asp?path=1;135;137

;2620;218;58993;1858 

 

Osoite:  

Hertaksentie 1, 01300 Vantaa 

Puhelin: (09) 8392 4477 

(Maanantai–perjantai klo 9–16).  

Aukioloajat:  

Tiistai–perjantai klo 11–18, 

lauantai–sunnuntai klo 11–16. 

Liput: Normaali 2 € / Alennus 1 € 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Suomen ilmailumuseo 

Ilmailumuseo sijaitsee  

Helsinki-Vantaan lentoaseman 

läheisyydessä. Se esittelee 

lentokoneita ja muita ilmailuun 

liittyviä esineitä, valokuvia ja 

kirjallisuutta. 

 
 

http://www.ilmailumuseo.fi/ 

 

 

Osoite: Tietotie 3, 01530 Vantaa 

Puhelin: (09) 8700 870 

Aukioloajat:  
Avoinna päivittäin klo 11–18. 

Liput: Normaali 6 € / Alennus 3 € 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Piirustus: Keskuspuiston ammattiopisto, 2010 

http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;135;137;2620;218;58993;1858
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;135;137;2620;218;58993;1858
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;135;137;2620;218;58993;1858
https://mail.metropolia.fi/owa/redir.aspx?C=8fbaffd0759d4965aaa3ef4351ef789f&URL=http%3a%2f%2fwww.ilmailumuseo.fi%2f


28 
 

 

Elokuvateatterit 
 
 

 

 

Finnkino Flamingo 

Finnkino Flamingo sijaitsee 

viihdekeskus Flamingossa. 

Finnkinolla on monipuolinen 

elokuvatarjonta.  

Elokuvia esitetään myös 3D:nä.  

 

http://www.finnkino.fi/cin

emas/vantaa_flamingo 

 

Osoite: Tasetie 8, 01510 Vantaa 

Aukioloajat:  

Lippukassa avataan arkisin klo 12  

ja lauantai–sunnuntai klo 10.  

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

näytöksen ajankohdan mukaan 

6,80–14 €.  

Kassa suljetaan kun viimeinen 

näytös alkaa. 

Lipunmyynti: 0600 007 007  

(1,40 €/puhelu + pvm/mpm) 

(Maanantai–torstai klo 12–18  

ja perjantai–sunnuntai klo 10–18) 

 

 

 

 

Bio Grand 

Tikkurilan keskustassa sijaitseva 

elokuvateatteri, jossa esitetään 

myös 3D-elokuvia. 

 

http://www.biogrand.fi/ 

 

Osoite: Kielotie 7, 01300 Vantaa 

Puhelin: (09) 823 7751  

Aukioloajat: Vaihtelevat, koska 

näytösten alkamisajat vaihtelevat. 

Katso tarkemmat tiedot  

Bio Grandin internetsivuilta. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

näytöksen ajankohdan mukaan  

8–10 €.  

 

Eläkeläis-, opiskelija ja varusmies -

liput kaikkina päivinä, kaikkiin 

näytöksiin 7,50 €. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.finnkino.fi/cinemas/vantaa_flamingo
http://www.finnkino.fi/cinemas/vantaa_flamingo
http://www.biogrand.fi/
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Kino Myyri 

Pieni elokuvateatteri Myyrmäessä, 

jossa esitetään myös 3D-elokuvia. 

 

http://www.biojaseka.com/i

ndex.html 

 

 

Osoite:  

Kilterinraitti 6, 01600 Vantaa 

Puhelin: (09) 563 4404 

Aukioloajat: Vaihtelevat, koska 

näytöksiä on eri päivinä eri 

aikoihin.  

Liput: 6,50–11,50 €.  

Lippujen hinnat vaihtelevat 

näytöksen ajankohdan mukaan  

 

Lippukassa avataan puoli tuntia 

ennen ensimmäisen näytöksen 

alkua ja suljetaan viimeisen 

esityksen alettua. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teatterit 

 

 

 

Tikkurilan teatteri 

Teatteri- ja sirkusesityksiä. 

 
http://www.tikkurilanteatte

ri.fi 

 

Osoite:  

Tikkurilantie 36, 01300 Vantaa 

(Vernissa, 2.krs) 

Puhelin: 044 013 0036  

arkisin klo 12–15,  

esityspäivinä 2 h ennen esitystä 

Aukioloajat: Vaihtelevat. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat. 

 

Ilmoita lipunvarauksen yhteydessä 

jos liikut pyörätuolilla.  

 

 
 

 

 

 

 

http://www.biojaseka.com/index.html
http://www.biojaseka.com/index.html
http://www.tikkurilanteatteri.fi/
http://www.tikkurilanteatteri.fi/
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Teatteri Vantaa Silkkisali 

Vantaalainen ammattiteatteri, jolla 

on esityksiä eri-ikäisille.  

 

http://www.teatterivantaa.fi 

 

Osoite:  

Tikkurilantie 44, 01300 Vantaa 

Puhelin: (09) 836 1919 

(Maanantai–perjantai klo 9–15) 

Aukioloajat: Vaihtelevat. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

esityksen mukaan.  

Lipunmyynti: (09) 836 1919  

tai http://www.netticket.fi/ 

 

Pyörätuolipaikkoja on rajoitetusti, 

joten asiakkaita pyydetään 

mainitsemaan pyörätuolista 

varauksen yhteydessä,  

samoin muista liikuntaesteistä. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Musiikki 

 

 

 

Vantaan konserttitalo 

Martinus 

Martinuksen ohjelmaan kuuluu 

musiikkikonsertteja, tanssi- ja 

teatteriesityksiä.  

 

http://www.vantaa.fi/i_peru

sdokumentti.asp?path=1;13

5;137;2620;218;58993;6549 

 

Osoite:  

Martinlaaksontie 36, 01620 Vantaa 

Puhelin: (09) 8393 4905 

Aukioloajat: Vaihtelevat. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

esityksen mukaan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.teatterivantaa.fi/
http://www.netticket.fi/
http://www.vantaa.fi/i_perusdokumentti.asp?path=1;135;137;2620;218;58993;6549
http://www.vantaa.fi/i_perusdokumentti.asp?path=1;135;137;2620;218;58993;6549
http://www.vantaa.fi/i_perusdokumentti.asp?path=1;135;137;2620;218;58993;6549


31 
 
Vantaan viihdeorkesteri 

Viihdemusiikkiin keskittynyt 

sinfoniaorkesteri esittää vaihtelevia 

konsertteja. 

 

http://www.vantaanviihde

orkesteri.fi/ 

 

Osoite: Martinlaaksontie 36, 

01620 Vantaa 

Puhelin: 050 533 8386 

Aukioloajat: Vaihtelevat. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

esityksen mukaan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Muut 

 

Monitoimikeskus Lumo 

Lumo sijaitsee Korsossa, ja sen 

ohjelmaan kuuluu muun muassa 

musiikki- ja teatteriesityksiä ja 

taidenäyttelyitä.  

Tarkemmat tiedot ohjelmista 

löydät internetsivuilta. 

 

http://www.vantaa.fi/i_ala

etusivu.asp?path=1;217;4

64;2477 

 

Osoite:  

Urpiaisentie 14, 01450 Vantaa 

Puhelin: 

Toimistosihteeri (09) 8393 2147 

Aukioloajat:  

Maanantai–perjantai klo 8–22, 

lauantai klo 10–16,  

sunnuntaisin ja pyhäpäivinä 

suljettu. 

Liput: Lippujen hinnat vaihtelevat 

esityksen mukaan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.vantaanviihdeorkesteri.fi/
http://www.vantaanviihdeorkesteri.fi/
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;217;464;2477
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;217;464;2477
http://www.vantaa.fi/i_alaetusivu.asp?path=1;217;464;2477
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HEUREKA – Suomalainen 

tiedekeskus 

Heureka sijaitsee Tikkurilassa.  

Näyttelyt vaihtelevat ja näyttelyitä 

on useita yhtä aikaa. 

Näyttelykohteet kertovat tieteestä 

ja teknologiasta. 

 

Heurekassa on myös Planetaario, 

jossa esitetään erilaisia tieteeseen 

liittyviä elokuvia. 

 

http://www.heureka.fi/ 

 

Osoite:  

Tiedepuisto 1, 01301 Vantaa 

Puhelin: (09) 85799 (klo 9–16). 

Aukioloajat: Heurekan aukioloajat 

vaihtelevat.  

  

25.10.2010–20.2.2011:  

Maanantai–keskiviikko klo 10–17,  

torstai klo 10–20,  

perjantai klo 10–17,  

lauantai-sunnuntai 10–18. 

 

21.2–6.3.2011: 

Maanantai–perjantai 10–19, 

lauantai–sunnuntai 10–18. 

 

7.3.–26.6.2011: 

Maanantai–keskiviikko ja perjantai 

10–17,  

torstai 10–20,  

lauantai–sunnuntai 10–18. 

Liput: Hinnat ovat  

aikuiselle 10,60–28,30 €  

ja alennusryhmille 8,60–18,70 €. 

  

Lippujen hinnat vaihtelevat, sillä 

Heurekassa on useita 

näyttelykohteita, joista voi valita 

missä haluaa käydä.  

 

HUOM! Lipunmyynti lopetetaan 

tuntia ennen sulkemista.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Heidi Haapala, 2010 

Keskuspuiston ammattiopisto 

 

http://www.heureka.fi/
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KUINKA KÄYTÄN 
REITTIOPASTA? 
 

Reittineuvontapalvelu internetissä 

auttaa pääkaupunkiseudun 

(Espoon, Vantaan ja Helsingin) 

joukkoliikenteen käytössä. 

 

www.reittiopas.fi 

Näiltä sivuilta saat internetistä 

apua oikean reitin löytämiseen ja 

julkisten kulkuneuvojen 

käyttämiseen. 

 

 

Symbolien selitykset 

 

1. Kirjoita paikka tai osoite, josta 

lähdet  

(esimerkiksi Mannerheimintie 50) 

kohtaan mistä. 

 

2. Kirjoita paikka tai osoite minne olet 

menossa  

(esimerkiksi Rautatieasema) 

kohtaan minne. 

 

3. Reittioppaassa on tämänhetkinen 

päivämäärä. Jos haluat muuttaa 

päivää, valitse uusi päivämäärä 

klikkaamalla haluamaasi 

päivämäärää kalenterista. 

 

4. Kirjoita kellonaika kohtaan kello 

(esimerkiksi 11. 30). Valitse 

lähtöaika tai perillä vaihtoehto. 

 

Jos valitset lähtöajan, reittiopas 

kertoo sinulle milloin sinun tulee 

lähteä. Jos valitset perillä, voit 

valita mihin aikaan haluat olla 

perillä kohteessa. 

 

5. Käynnistä haku painamalla hae. 

Näytä / valitse kartalla  

Kävely  

Bussi  

Juna  

Metro  

Raitiovaunu  

Lautta  

Lähtöpaikka/Määränpää  

http://www.reittiopas.fi/
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6. Reittiopas antaa kolme reittiä. 

Valitse sinulle sopivin reitti 

klikkaamalla sitä. Reitit näkyvät 

sivun alapuolella. 

 

Ensimmäinen kellonaika ilmoittaa 

mihin aikaan sinun täytyy lähteä 

matkaan.  

 

Toinen kellonaika ilmoittaa mihin 

aikaan kulkuneuvo lähtee 

asemalta/pysäkiltä aikataulun 

mukaan.  

 

Kolmas kellonaika ilmoittaa mihin 

aikaan ja millä asemalla/pysäkillä 

sinun tulee jäädä pois.  

 

Reittiopas näyttää miten jatkat 

matkaasi seuraavaksi, esimerkiksi 

paljon sinulla on kävelyä edessä 

määränpäähäsi tai seuraavalle 

asemalle/pysäkille. 

 

 

 

7. Reitin tiedoissa on näkyvissä kuvat 

vaihtokartoista. Ensimmäisessä 

vaihtokartassa näkyy mitä reittiä 

kävelet lähtöpaikasta 

asemalle/pysäkille.  

 

Toisessa vaihtokartassa näkyy mitä 

reittiä kävelet jäämältäsi 

asemalta/pysäkiltä, esimerkiksi 

seuraavalle asemalle/pysäkille tai 

määränpäähäsi.  

 

Jos haluat isommat kartat, paina 

isommat vaihtokartat kohtaa.  

Jos haluat katsoa reitin kokonaan 

kartalta, paina reittikartta 

kohtaa. 

 

8. Jos haluat tulostaa reitin itsellesi 

mukaan, klikkaa tulostusnäkymä 

kohtaa ja paina uuteen ikkunaan 

ilmestyvää tulosta – painiketta. 

 
 


